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KIRJALIK KUSIMUS 

Kodakondsus-ja migratsiooniameti kolimine 

Austatud hr Milkel Oviir, 

Kaesoleva aasta 10. juuli Posti~nehest v6is lugeda uudist, et Kodakondsus-ja migratsiooniameti 
kolimine Foommi arihoonesse tekitah ekspertides hhmeldust.  Eksperdid suunavad tahelepanu antud 
uudises tehingu eharatsionaalsusele, kusjuures rdhutatakse, et ligipab teenusele ka halveneb. 
Muuhulgas vaidetakse, et maksumaksja raha eest tehtav tehing ja selle lepingu muud asjaolud, 
sealhulgas hind, on konfider~tsiaalsed. 

Palun Teil tulenevalt seadusest anda hinnang kdnealuse toimingu otstarbekusele ja seaduslikkusele ning 
lepingu varjamise asjaolule. 

1. Kas KMA - 1 kui Siserninisteeriumi allasutusel on digus sdlmida kontorimumide rentimiseks 
lepinguid, mis on salastatud? 

2. Kuidas hindate pingelises riigieelarve kontekstis kdnealuse asutuse kolimist ja konkreetse 
lepingu sdlmimise otstarbekust? 

3. Kas konkreetse lepingu sdlmimisel on jalgitud head haldustava, ja on see kooskalas kdigi Eesti 
Vabariigi seadustega? Kuidas Te hindate kogu protsessi labipaistwst? 

4. Kas ja kui jah, siis milliseid menetlusetappe on rikutud antud tehingut ettevalmistades? Kes 
kannab vastutust riigile kahjuliku lepingu sdhnimise eest? 

Lugupidamisega, 


